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Centervænget afd.  291-0 
Bestyrelsesmøde den 12/1-22 

Den:    Referatdato 

12. januar 2022     22.02.2022 

Deltagere:     

Dan 

Merete 
Anja-Jeanette 

Morten / Lejerbo 

 
Fraværende: 

Ingen 

 
Gæster: 

Ingen 
 

Referent:   

Dan Meyer Dajm 
  

 
 

 

 
 

 
 

Dagsorden 

 
1. -Godkendelse af referat 

2. -Meddelelser fra Formanden 

3. -Meddelelser fra Morten/Lejerbo 
4. -Indkomne punkter 

    Intet modtaget 
5. -Status på sager 

  Legeplads/Haveprojekt (Tegningsforslag fra Arkitekt firma) 

  Nye Døre/altandøre/vinduer (Økonomi/Huslejestigning) 
    Nye hoveddøre(Anja-Jeanette) 

6. -Evt. 
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Velkomst: 
 

Kort velkomst og godt vi kunne mødes trods restriktioner. 

  
Herefter gik man over til dagsordenen. 

 
 

1. Godkendelse af referat 

Referat godkendt uden bemærkninger. 
 

2. Orientering fra Formanden: 

Regnskabet 20/21 godkendt på møde på afdelingsgskontoret. 
22/23 budgettet følger til afdelingensmødet i februar. 

 
3. Orientering fra Morten/Lejerbo: 

Vandskade i nummer 27. 

Der er indhentet tilbud på nye vinduer/altandøre. Dette gennemgås på afdelingsmødet. 
Sagen omkring rotter gennemgås på afdelingsmødet. 

 
4. Indkomne punkter: 

    Intet modtaget 

 
5. Status på sager  

   -Legeplads/haveprojekt. 

      Legepladsen er på budgettet 21/22.  
      Bestyrelsen sætter igang med at få etableret nye gynger. 

      Bestyrelsen sætter gang i at få fjernet det store træ i haven. Det erstattes af et mindre nyt  
træ. 

 

  -Nye hoveddøre indtil lejemålene i de små blokke./Anja-Jeanette 
      Der arbejdes på det/Morten. 

 
6. Evt. 

-Lejernes adgang til egen EL-måler/Anja-Jeanette 

   Morten undersøger. 
 

-Den store blok er ikke termograferet endnu. 

 
-Landsbyggefonden kommer og besøger afdelingen. Det er tilfældigt udvalgt hvilke 

afdelinger der får besøg. 
 

-Bestyrelsen henstiller til man holder op med, at overfylde molokkerne. 

Brug mindre poser. 
 

-Morten beretter om div. forsikringssager. 
 

 

 
 

 
Herefter sluttede mødet. 

 

 
Der indkaldes til nyt bestyrelsesmøde efter Afdelingsmødet.  

 


